



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Gulf Region

Notice to Fish Harvesters

LOBSTER FISHERY SEASON CLOSING DATES IN LOBSTER FISHING AREAS (LFAs) 24 and 26A

EKME: 4283343

Moncton, NB – June 24, 2022– Fisheries and Oceans Canada (DFO) is announcing the commercial season close date in Lobster Fishing Areas (LFA) 24, 26 A1 and A3 will be Friday, July 1. The last day of fishing in these areas will be Thursday, June 30, 2022.

The close date in LFA 26 A2 will remain Sunday, July 3 as previously announced. The last day of fishing in LFA 26 A2 will be Saturday, July 2.

FOR INFORMATION:

Isabelle Frenette
Resource Management
Fisheries & Oceans Canada
Moncton, NB
506-227-6825
Isabelle.Frenette@dfo-mpo.gc.ca

Ben Moore
Resource Management
Fisheries & Oceans Canada
Charlottetown, PE
902-370-7094
Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca

Alan Dwyer
Resource Management
Fisheries & Oceans Canada
Antigonish, NS
902-735-7114
Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca

Canada



Pêches et Océans
Canada

Fisheries and Oceans
Canada

Région du Golfe

Avis aux pêcheurs

DATES DE FERMETURE DE LA PÊCHE AU HOMARD DANS LES ZONES DE PÊCHE AU HOMARD (ZPH) 24 et 26A

EKME : 4283343

Moncton, NB - le 24 juin 2022- Pêches et Océans Canada (MPO) annonce que la date de fermeture de la saison de pêche commerciale dans les zones de pêche du homard (ZPH) 24, 26 A1 et A3 sera le vendredi 1er juillet. Le dernier jour de pêche dans ces zones sera le jeudi 30 juin 2022.

La date de fermeture dans la ZPH 26 A2 demeurera le dimanche 3 juillet, comme annoncé précédemment. Le dernier jour de pêche dans la ZPH 26 A2 sera le samedi 2 juillet.

POUR PLUS D'INFORMATION :

Isabelle Frenette
Gestion de la ressource
Pêches et des Océans Canada
Moncton (N.-B.)
506-227-6825
Isabelle.Frenette@dfo-mpo.gc.ca

Ben Moore
Resource Management
Fisheries & Oceans Canada
Charlottetown, PE
902-370-7094
Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca

Alan Dwyer
Resource Management
Fisheries & Oceans Canada
Antigonish, NS
902-735-7114
Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca